
Dwudziesta sesja Rady Miejskiej 
28 maja 2008 roku w Trzcińsku-Zdroju 

 
 

P R O T O K Ó Ł Nr XX/ 2008 
 

Z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 
28 maja 2008 roku 

 
 

Miejsce obrad –sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 
 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 1206

 
Czas zakończenia obrad - godz. 1343

 
Rada w składzie - 14 Radnych 
 
W obradach uczestniczyło – 12 Radnych 
Brak radnych: 

1. Pani Wiesławy  Płotkowskiej 
2. Pana Wiesława Pieroga 

 
Co stanowi – 85,71% 
 

 /lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu/ 
 
W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 
Trzcińsko – Zdrój, burmistrzowie gminy, skarbnik gminy 
  

/lista obecności stanowi załącznik Nr 2 i 3 do niniejszego protokołu/. 
 

Obrady XX sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Antoni Śliwiński, który przywitał 
wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na sesji. 
Przywitał również nowo wybranego sołtysa sołectwa Stołeczna złożył gratulację i wręczył list 
gratulacyjny. Stwierdził quorum według listy obecności 12 radnych obecnych na 12 osobowy skład 
rady. 
 
 
Do punktu I. 1 Przyjęcie porządku dziennego obrad.
 
Przewodniczący obrad- Przystępujemy do przyjęcia porządku obrad, który został dostarczony 
radnym wraz z zawiadomieniem o dzisiejszej sesji. Czy są jakieś wnioski w sprawie porządku obrad. 
 
Zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła – Burmistrz Gminy wnosi o wycofanie z  porządku obrad o 
uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie  ustalenia zasad sprzedaży gminnych lokali 
mieszkalnych, budynków jednorodzinnych wraz z pomieszczeniami przynależnymi oraz udziałem do 



nieruchomości wspólnej, a także znoszenia współwłasności i ustanowienia odrębnej własności lokali. 
(druk Nr XX/216/08) 
 
Czy są inne wnioski,  
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- kto jest za przyjęciem zmian w porządku obrad. 
 
- za- 12- osób 
 
Proponowany porządek obrad XX sesji Rady Miejskiej: 
I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II . Informacja Burmistrza Gminy. 
III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
V. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. w sprawie wydzierżawienia mienia Gminy (druk Nr XX/207/08), 
2. w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Trzcińsko-Zdrój (druk Nr XX/208/08) 
3. w sprawie odwołania nieetatowego zastępcy Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w Trzcińsku-
Zdroju (druk Nr XX/209/08), 
4. w sprawie zmiany uchwały w sprawie poboru podatków w drodze inkasa, określenia inkasenta i 
wysokości wynagrodzenia za inkaso (druk Nr XX/210/08), 
5. w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Gminy Trzcińsko-Zdrój (druk Nr XX/211/08), 
6. w sprawie ustalenia stawki czynszu dzierżawnego za pomieszczenia gospodarcze należące do 
Gminy Trzcińsko-Zdrój ( druk Nr XX/212/08), 
7. w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych zawierających powyżej 4,5% 
alkoholu (z wyjątkiem piwa), przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży jak i w miejscu 
sprzedaży oraz określenia zasad usytuowania miejsc sprzedaży napojów alkoholowych i warunków 
sprzedaży tych napojów na terenie Gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk Nr XX/213/08) 
8. w sprawie nadania tytułu i odznaczenia „Zasłużony dla Gminy Trzcińsko-Zdrój” (druk Nr 
XX/214/08), 
9. w sprawie nadania tytułu i odznaczenia „Zasłużony dla Gminy Trzcińsko-Zdrój” (druk Nr 
XX/215/08), 
VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
VII. Wolne wnioski i informacje. 
VIII. Zakończenie sesji. 
 
Przewodniczący obrad- kto jest za przyjęciem porządku obrad ze zmianami: 
 
- za- 12- głosów  
 
Przewodniczący obrad- porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
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Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
 
Przewodniczący obrad - protokół został podpisany przez radnych, którzy się z nim zapoznali i 
proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 
 
- za- 12- głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XIX sesji Rady Miejskiej został przyjęty 
jednogłośnie. 
 
 
Do punktu II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
 
Informację odczytał Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- informacja stanowi załącznik Nr 5 do 
niniejszego protokołu.  
 
Przewodniczący obrad- Czy są pytania? 
 
Radny pan Franciszek Kwiatkowski- decyzja na zezwolenie na zbieranie odpadów komunalnych dla 
kogo i na czym polegała 
 
Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- po przerwie odpowiem na to pytanie.  
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący obrad- do Biura Rady wpłynęły dwa pisma ze Starostwa Powiatowego w Gryfinie 
jedno w sprawie zaopiniowania uchwały starostwa w sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej, w Gryfinie a drugie prośba o przekazanie środków na zakup wideo 
rejestratora i chcą by dokonać zmiany w budżecie Gminy do 30 czerwca. Oraz pismo od Sołtysa 
Sołectwa Góralice w sprawie rezygnacji z funkcji sołtysa z dniem 1 czerwca 2008r. na pierwszymi 
dwoma pismami będziemy pracować na komisji. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  będzie to na sesji w czerwcu i powinniśmy im zaopiniować. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
 
Do punktu IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Przewodniczący obrad- do Biura Rady nie wpłynęły żadne interpelacje. A na interpelację radnego 
Krzemińskiego odpowiemy pisemnie. 
 
Radny pan  Marek Rutka-  jak to się stało, że Gmina spadła z rankingu gmin naszego powiatu na 
miejsce 7 a w rankingu inwestycyjnym na ostatnie miejsce. Dlaczego nie zezwolił pan na nieodpłatne 
wynajęcie Sali w hali widowisko-sportowej na spotkanie naszych mieszkańców z senatorem panem 
Janem Olechem.  
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Burmistrz pan Zbigniew Kitlas-  na drugie pytanie odpowiem od razu. Jak ktoś chce wynająć sale to 
najpierw się pyta czy można wynająć i na jakich zasadach nie wywiesza się wcześniej ogłoszeń. W 
dniu spotkania przynosi się pismo, że się chce wynająć należy o to zadbać wcześniej. Kiedyś zwracała 
się Samoobrona czy PIS i udostępniałem bezpłatnie a z mojej strony nie było żadnych wątpliwości. 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Do punktu V. 1. Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia mienia Gminy (druk 
Nr XX/207/08),  
 
Projekt uchwały przedstawiła zastępca Burmistrza pan  Edmund Zioła- jest to uchwała, która wraca 
do nas jest przygotowany projekt umowy dzierżawy jest ona zaopiniowana, przez Radcę i wnoszę by 
tą uchwałę przyjąć. Potrzebujemy to by przygotowywać wnioski  do Unii Europejskiej.  
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji Wspólnej. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 8– głosów 
- przeciw- 1- głos 
- wstrzymały się – 3 osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XX/207/08 stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V. 1. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy 
Trzcińsko-Zdrój ( druk Nr XX/208/08)
 
Projekt uchwały przedstawiła inspektor pani Sylwia Tyrpa- Skarbnik Gminy pan Kazimierz Watras 
złożył wniosek o zamiarze odejścia na emeryturę z dniem 31 lipca rozwiązać z nim umowę o pracę i 
dlatego należy go odwołać. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji Wspólnej. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 12– głosów 
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Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XX/208/08 stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu V. 1. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania nieetatowego zastępcy 
Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w Trzcińsku-Zdroju (druk Nr XX/209/08), 
 
Projekt uchwały przedstawiła inspektor pani Sylwia Tyrpa- jest to uchwała w sprawie odwołania pani 
Krystyny Kubiak z funkcji nieetatowego kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w związku z jej 
przejściem na emeryturę. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji Wspólnej. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 12– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XX/209/08 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu V. 1. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie poboru 
podatków w drodze inkasa, określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za 
inkaso ( druk Nr XX/210/08),
 
Projekt uchwały przedstawiła inspektor pani Sylwia Tyrpa- w dniu 27 maja został wybrany sołtys 
sołectwa Stołeczna pan Zbigniew Noga i powołujemy go na inkasenta podatków na terenie swojego 
sołectwa. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji Budżetowej. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
O godzinie 12 36 – wyszedł radny pan Marcin Czesyk. Stan radnych na sali 11. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
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- za- 11– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XX/210/08 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V. 1. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza 
Gminy Trzcińsko-Zdrój ( druk Nr XX/211/08),
 
Projekt uchwały przedstawił przewodniczący rady pan  Antoni Śliwiński- w związku z tym, że weszły 
nowe stawki wynagrodzeń pracowników Urzędu i Burmistrzów utrzymując poziom inflacji ustaliliśmy 
na komisji by wynagrodzenie podnieść do wysokości: wynagrodzenie zasadnicze 5 000zł, dodatek 
funkcyjny  w kwocie 1670 zł i dodatek specjalny w wąskości 1334 zł. 
 
Radny pan Marek Rutka- o co chodzi co znaczą te widełki mnie oceniano za pracę, a nie 
umieszczano w widełkach. 
 
Przewodniczący obrad- zmieniły się rozporządzenie w sprawie ustalenia poborów. Obecnie po 
zmianie widełki płacy Burmistrza wynoszę 4 500zł do 5 900zł. zmiana tych widełek płac była 
podyktowana poziomem inflacji. Dlatego umieszczamy Burmistrza w tych samych widełkach jak 
poprzednio. A nawet trochę niżej. 
 
Radny pan  Marek Rutka-  mamy zaległości w wielu dziedzinach potrzebujemy środki na inwestycje 
nie podnosimy diet radnym i sołtysom. Pan Burmistrz z grupa radnych maksymalnie podniósł podatek 
rolny bo mieliśmy robić inwestycje. Ta uchwała udowadnia, że dobro mieszkańców nie jest 
najważniejsze. Niech pan osobiście wycofa się z tej uchwały, bo wynik głosowania wśród radnych jest 
przewidywalny. 
 
O godzinie 12 45 – wrócili radny Czesyk Marcin i Michniacki Marian stan radnych na Sali 12. 
 
Przewodniczący obrad- miarodajne jest ocenianie efektów pracy pana Burmistrza dodajemy 
wodociąg w Tchórznie wszyscy w naszych założeniach zakładaliśmy, że więcej będziemy inwestowali 
na wsiach jak i w mieście. Mamy złożone projekty i nie możemy powiedzieć, że osiągnięcia 
Burmistrza są żadne. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji Budżetowej. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. Za- 7 radnych przeciw - 2 i wstrzymały się - 2 osoby. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 9– głosów 
- przeciw- 3- głos 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
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/Uchwała Nr XX/211/08 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 
 
O godzinie 12 47 – wyszedł radny pan Marek Rutka. Stan radnych na sali 11. 
 
Do punktu V. 1. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki czynszu 
dzierżawnego za pomieszczenia gospodarcze należące do Gminy Trzcińsko-Zdrój ( 
druk Nr XX/212/08), 
 
Projekt uchwały przedstawiła inspektor pani Sylwia Tyrpa- do tej pory nie były uregulowane uchwała 
stawki za pomieszczenia gospodarcze. Będzie to podstawa do wystawiania rachunków za 
pomieszczenia gospodarcze należące do zasobów Gminy. 
 
Radny pan  Franciszek Kwiatkowski-  co to są pomieszczenia gospodarcze. 
 
Inspektor pani Sylwia Tyrpa- są to szopki lub komórki na drewno. Za garaże radni przyjmowaliście 
odrębną uchwałę. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji Budżetowej. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 10– głosów 
- wstrzymała się – 1 osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XX/212/08 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 
 
O godzinie 1249- przewodniczący obrad ogłosił przerwę. 
O godzinie 13 06- obrady zostały wznowione. 
 
 
Do punktu V. 1. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaży 
napojów alkoholowych zawierających powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa), 
przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży jak i w miejscu sprzedaży 
oraz określenia zasad usytuowania miejsc sprzedaży napojów alkoholowych i 
warunków sprzedaży tych napojów na terenie Gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk Nr 
XX/213/08)
 
Projekt uchwały przedstawiła inspektor pani Sylwia Tyrpa- jest to projekt uchwały, który wynika z 
chęci utworzenia ogródków piwnych Burmistrz wnosi by Rada Miejska przyjęła taka uchwałę. I 
będzie można pobierać ogródki letnie jest pozytywna opinia komisji alkoholowej. Koszt pozwolenia to 
jest w zależności od rodzaju napojów alkoholowych i zasilają konto GKRPA.  
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Radny pan  Marek Rutka – czy są przepisy szczegółowe co do tworzenia takich ogródków. 
 
Inspektor pani Sylwia Tyrpa-  jest to zawarte w uchwale. 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji Budżetowej. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 11– głosów 
- wstrzymała się – 1 osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XX/213/08 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu V. 1. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu i odznaczenia” 
Zasłużony dla Gminy Trzcińsko-Zdrój” ( druk Nr XX/214/08), 
 
Projekt uchwały przedstawił Radny pan Marcin Czesyk- są to dwie osoby zaopiniowane przez 
kapitułę jest to pan Tadeusz ostrowski i Siem Potma w tym roku były złożone wnioski do Kapituły, 
pan Potma działa od wielu lat w stowarzyszeniu Twinningu i pomaga naszym mieszkańcom poprzez 
zbieranie darów w Holandii na rzecz naszych mieszkańców. Pan Siem Potma również pomaga naszym 
szkołom, zasługa jest również współprac naszych Gmin na szczeblu Samorządowym. Pan Tadeusz 
Ostrowski był założycielem Harcerstwa w Trzcińsku i jest również znany ze swoich zdolności 
rehabilitacyjnych. Te dwie osoby zostały przez Kapitułę zaopiniowane pozytywnie. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji Budżetowej. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 12– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XX/214/08 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu V. 1. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu i odznaczenia” 
Zasłużony dla Gminy Trzcińsko-Zdrój” ( druk Nr XX/215/08),
 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
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- za- 12– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XX/215/08 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
 
Przewodniczący obrad-  Była jedna i wyjaśniona z radnym Krzemiński. 
 
Do punktu VII. Wolne wnioski i informacje.
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  wnoszę by radni po 10 złotych z diety przeznaczyli na zakup 
nagród na Dzień Dziecka jako nagrody. Również zwrócił bym się do Burmistrza o dowiezienie dzieci 
z wiosek. Były by to nagrody od Rady kilka wędek 3 metrowych. 
 
Radny pan Marian Michniacki- ja z kolegą radnym Myka na Dzień Dziecka w Góralicach 
przekazaliśmy cała swoja dietę na Dzień Dziecka. W każdej wsi są organizowane Dni Dziecka. 
 
Radny pan  Marek Rutka-  zadałem pytanie poprzednio o zaprzestanie prenumeraty gazety sołeckiej. 
 
Zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła- ja chcę również odpowiedzieć na pytanie zadane przez 
radnego Kwiatkowskiego pozwolenie na zbierane odpadów z terenu naszej gminy otrzymało 
przedsiębiorstwo z Myśliborza, nie jest to równoznaczne z tym, że oni od nas nieczystości wywożą. W 
odpowiedzi na zapytanie z poprzedniej sesji o Gazetę Sołecka w zamian za to zafundowaliśmy 
wszystkim sołtysom i radnym poradnik Sołtysa i radnego o pan nowy sołtys taki poradnik otrzymał są 
od odebrania jeszcze w Biurze Rady. Trzecie pytanie dotyczyło rankingów chcę prosić o 
przedstawienie gdzie one są opisane i jeśli są to robione przez miarodajne źródła to my też 
zasięgniemy opinii.  
 
Radny pan Franciszek Kwiatkowski- jak są wydawane takie zezwolenia to zmniejsza się funkcje 
dzielności pana Skiby. 
 
Zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła- my nie możemy nie wydać takiego pozwolenia a z kim będą 
zawierać umowy mieszkańcy to nie od tego zależy. A wiem że osoby z taką zgoda to nie weszli na 
nasz rynek. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  jest teraz rzadziej wywożone. 
 
Radna pani  Alicja Kałużniak- czy do tej prozy zostały złożone wnioski na remonty świetlic jeśli nie 
to kiedy zostaną złożone? 
 
Radny pan  Marek Rutka-  kiedy zostanie zrobione zadanie inwestycyjne oświetlenie w Piasecznie? 
 
Zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła- w sprawie wniosków do dzisiaj nie ma dyrektyw 
opracowanych my jesteśmy przygotowani i mamy pełną dokumentację na wszystkie świetlice i 
jeszcze Unia nie przyjmuje my szukamy partnerów po stronie niemieckiej i wówczas możemy składać 
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wnioski. Będzie to myślę że około jesieni tego roku. oświetlenie miało być na drogach agencyjnych i 
jak przejmiemy to zainstalujemy oświetlenie również podobna sytuacja jest z remontami na osiedlach. 
 
Radna pani  Alicja Kałużniak-  czy Burmistrz interweniował w sprawie łatania dróg powiatowych. 
 
Zastępca Burmistrza pan  Edmund Zioła-  był pracownik z wydziału dróg i wysłaliśmy pismo i nie 
zależy to od nas na razie jest cisza.  
 
Radny pan  Marian Michniacki- kiedy zakończy się zbieranie wystawki bo w Góralicach jest jeszcze 
wiele tego pozostawione. 
 
Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- zostanie to sprzątnięte jest to wiele tych rzeczy. Może dobrze, że taka 
akcja został zrobiona my to zbierzemy. Nawet prywatna osoba pomaga nam w transporcie tego. A 
myślę, że następna akcja nie będzie już takich rozmiarów. Koszty by podrażały komputery czy 
klawiatury. W tym tygodniu powinno być to zakończone. 
 
Radny pan Marcin Czesyk- kiedy nad jeziorem będą umieszczone kosze. Bo jest tam brudno. A 
należy je tak zainstalować by nie można było ich wyrwać. 
 
Zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła- temat jest nam znany i pan, który to ma zabezpieczyć i 
wiem, że wszystkie kosze ginęły nie ma siły na to co się dzieje nad jeziorem nocą. Pomyślimy nad 
tym by to zrobić, ale nie mamy jeszcze sposobu. 
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński- należy wyciąć trzy słupki żelazne oni zjeżdżają na bok i nie 
mogą objechać tego odcinka i złapią kogoś. Prosiłem bo są zamontowane nowe lampy. 
 
Przewodniczący obrad- kiedyś było to otwarte i wszyscy tam jeździli. A policja ma nogi i może iść. 
 
Radny pan  Marcin Czesyk-  czy była informacja do Starostwa o wymianę nieczytelnych znaków i 
zamontowanie lustra. 
 
Przewodniczący obrad-  na spotkaniu w Urzędzie doszliśmy do wnioski, że znaki które są ustawione 
na wjazdach do Trzcińska czyli ograniczenie do 40 należy zdjąć, w mieście mamy ograniczenie do 30.  
 
Zastępca Burmistrza pan  Edmund Zioła- w sprawie znaków my postaramy się porozmawiać o 
zmianach w sprawie lustra to jest złożone pismo ale odpowiedzi nie ma. 
 
Radny pan  Marian Michniacki-  a pasy na jezdni. 
 
Zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła- my chcemy sami to zrobić, bo właściciel drogi nie robi, 
mamy biała farbę okrętową ale niestety ona nie jest do tego dobra. 
 
Przewodniczący obrad- w programie obchodów Dni Trzcińska są zawody wędkarskie i koło 
wędkarskie zakupiło nagrody i puchary dla dzieci w trzech grupach wiekowych przychodzi tam od 60 
do 80 dzieci. Jak radni chcą, że swoje strony to nie mam nic przeciw. Pan Rogowski zrezygnował 
nowe wybory będą ogłoszone Zarządzeniem my czyli rada nie będziemy podejmować uchwały. 
 
Radny pan  Marek Rutka-  czy są bliższe informacje o rezygnacji. 
 
Przewodniczący obrad-  nie mamy tylko pismo o rezygnacji. 
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Radny pan  Marcin Czesyk-  w imieniu Stowarzyszenia Przyjaciół Ziemi Trzcińskiej pragnę zaprosić 
wszystkich na wystawę w piątek w Urzędzie od godziny 11 do 18. jest to w celu zebrania środków na 
utworzenie muzeum w Młynie. 
 
Przewodniczący obrad- mam nadzieje, że Radni będą uczestniczyć w uroczystościach Dni Trzcińska. 
 
Do punktu VIII. Zakończenie sesji.
 
 
O godzinie 13 43 – Przewodniczący obrad zamknął XX sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim za 
przybycie.  
 
 
 
Protokołowała: 
Sylwia Tyrpa 
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